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بازی مرگ و زندگیبیم و امید در دبی

اعلام زمان قرعه کشی جام حذفی

احتمال برگزاری دربی در یک شانزدهم
مراسـم قرعه کشـی مرحله یک شـانزدهم جام حذفی با حضور ۱۶ تیم لیگ 
برتـری و ۱۶ تیـم صعودکـرده از مرحلـه سـوم روز چهارشـنبه ۱۶ آبـان سـاعت 
۱۴:۱۵ در سـالن آمفی تئاتر مرکز ملی فوتبال ایران برگزار می شـود. احتمال 
دارد پرسـپولیس و اسـتقلال در همین مرحله با یکدیگر روبه رو شـوند. خبر 
دیگر در خصوص جام حذفی برگزاری مرحله سوم آن با حضور تیم های دسته 
یک است. در این مرحله تیم شهر راز شیراز امروز در ورزشگاه حافظیه میزبان 
تیم بعثت کرمانشاه خواهد بود. تیم بعثت کرمانشاه در لیگ دسته یک پس 
از انجام ۹ بازی با ۱۴ امتیاز در رده هشـتم جدول قرار دارد و تیم شـهر راز هم 
بـا همیـن تعـداد بـازی و ۱۲ امتیـاز نهم اسـت. دیدار این دوتیم کـه در جدول 
رده بندی در همسـایگی یکدیگر قرار دارند از اهمیت زیادی برخوردار اسـت 
و تیم بعثت برای انتقام به شـیراز می آید. تیم شـهر راز در لیگ دسـته یک در 
هفته نخست با نتیجه ۲ بر یک از سد تیم بعثت کرمانشاه گذشت تا این دو 

تیم یکبار دیگر و آن هم در جام حذفی به مصاف هم بروند.

بزرگ ترین مشکل استقلال سوءمدیریت است

ستار همدانی: سمیعی در اندازه های استقلال نیست
در  این بـار  اسـتقلال  دیگـر  شکسـت  یـک  خصـوص  در  همدانـی  سـتار 
برابـر تراکتـور در هفتـه نهـم لیـگ برتـر گفـت: »متأسفانه اسـتقلال در 
وحشـتناک ترین شـرایط خـود قـرار گرفتـه اسـت و اعتقـاد دارم خـط قرمز 
را رد کـرده اسـت؛ تیمـی کـه فصـل گذشـته کمتریـن گل خـورده را داشـت 
حالا تا هفته نهم ۱۶بار دروازه اش باز شده است و جای تأسف اینجاست 
کـه اکثـر گل هایـی کـه خـورده به خاطر قـدرت تاکتیکی حریـف نبوده بلکه 
حاصـل اشـتباه فـردی بازیکنان بـوده که تیم به راحتی بارهـا دروازه اش باز 
شده است. همه در این اتفاق مقصر هستند؛ از بازیکن، مدیریت باشگاه 
و همه عوامل باعث این اتفاق تلخ شده اند. متأسفانه سوءمدیریت و نبود 
یـک مدیـر کامـلاً حرفـه ای باعث شـده تا اسـتقلال در فوتبال ایـران تحقیر 
شـود. نـوع و مـدل مدیریـت مسـئولان اسـتقلال بـه درد ایـن باشـگاه بزرگ 
نمی خـورد و بایـد صادقانـه بگویـم کـه آدم هـای کوچک در جای بـزرگ قرار 
گرفته و اجازه نمی دهند بزرگان این باشـگاه وارد عرصه مدیریتی شـوند.« 
همدانـی در پاسـخ بـه ایـن پرسـش کـه چه دلایلی وجـود دارد که اسـتقلال 
در چنیـن شـرایط بحرانـی قـرار گرفتـه اسـت، گفـت: »تیم اسـتقلال بیمار 
اسـت. در آشـفته بـازار قـرار گرفتـه و جایـگاه واقعـی خـود را از دسـت داده 
است. متأسـفانه مدیران ایـن تیـم تنهـا حرف می زننـد و عمل نمی کنند و 
نمی دانند که کجا نشسته اند و برای چه تیمی با میلیون ها هوادار تصمیم 
می گیرند. این تیم نیاز به یک پوست اندازی کامل در بخش مدیریت دارد. 
دلیل دیگر ناکامی ها بی انگیزه بودن و فشارهای روحی-روانی است که بر 
بازیکنان غلبه کرده است و اعتقاد دارم چند برد پیاپی می تواند استقلال 
را از این شرایط بحرانی خارج کند اما درحال حاضر همه باید تلاش کنیم 
تا این تیم از این شـرایط غیرقابل باور بیرون بیاید.« کارشـناس فوتبال در 
خصوص عملکرد موسیمانه و حضور او در استقلال گفت: »نمی توانیم در 
خصوص این مربی نظر خاصی بدهیم. او تنها دو هفته است که به ایران 
آمده و در بدترین شرایط استقلال هم هدایت تیم را به عهده گرفته است 
و قطعاً این مشکلات با گذشت یکی دو هفته حل نخواهد شد. همه باید 
به موسیمانه کمک کنیم اما باتوجه به مشکل اصلی استقلال که مدیریتی 
است موسیمانه هم مثل نکونام با مشکلات زیادی باید دست و پنجه نرم 
کند. متأسفانه سمیعی در حدواندازه های استقلال نیست، صحبت های 
او بعـد از بـازی کامـلاً غیرحرفه ای بود و بیشـتر هواداران را عصبانی کرد. او 
می گوید جواب رسانه ها را نمی دهم و پاسخگوی هواداران هستم اما آیا او 
پاسخ هواداری را که گریه می کرد یا از دورترین نقطه کشور به ورزشگاه آمده 

بود تا شاهد پیروزی تیمش باشد را داده است؟«

مصاحبه خبر و مصاحبه

 رافینیــا در مصاحبــه بــا ال پائیــس دربــاره 
تفاوت بین ژاوی و هانسی فلیک در بارسلونا 
صحبت کرد. در مصاحبــه با ال پائیس این 
بازیکــن بــه دوران خود در فوتبــال برزیل و 
رابطــه اش بــا ژاوی اشــاره کرد کــه در زمان 
مربیگری او در بارســا، تنها هفت بازی از ۶0 

بازی را ۹0 دقیقه در میدان بود.
 رافینیا در مورد ژاوی گفت: »این یک انتقاد 
بــه ژاوی نیســت ولــی بــه طــور ناخــودآگاه 
می دانستم که قرار است تعویض شوم. سعی 
می کردم همه چیز را در ۶0 دقیقه انجام دهم 
و هیچ چیز جواب نمی داد. در مواقع دیگر، 
وقتی اوضاع خوب پیش می رفت نیز من را 
تعویــض می کرد. به هر حال این تصمیمات 
مربی است. بویژه قبل از جام جهانی ۲0۲۲، 
اما همچنین در هر پنجره نقل و انتقالات به 
مــن می گفتند کــه اگر اوضــاع خوب پیش 

نرود باید تو را بفروشیم.«

 او تأکیــد کرد کــه اهمیت دکــو در این روند 
بسیار زیاد بوده است: »بله، دکو به من گفت 
آرامشــم را حفظ کنــم. همچنین والدینم و 

همسرم همیشه کنارم بودند.«
داد: »تمرینــات  ادامــه  برزیلــی   ســتاره 
فلیــک ســخت تر اســت. ایــن  دو مربــی 
متفاوت هستند که روش های متفاوتی برای 
کار کــردن و تعامل با تیــم دارند. همچنین 
تغییر مربــی کمک می کند تــا ذهنیت تیم 
تغییــر کند، به خصوص بعــد از اینکه فصل 

قبل هیچ جامی نبردیم.«
ده سال پیش، رافینیا در فوتبال برزیل بازی 
می کرد، جایی که به گفته او فشار بسیار 
کوچک  داشت: »وقتی  وجود  بیشتری 
هستی و در یک محله خشن زندگی می کنی، 
عادت می کنی که مردم با اسلحه از کنارت 
بگذرند. بعضی از طرفداران بازی را با اسلحه 

تماشا می کنند.«

رافینیا: پیش از جام جهانی 2022 به فکر ترک بارسا بودم
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اسلوت: صلاح بازیکنی خاص و استثنایی است
 اسلوت از زمان جانشینی یورگن کلوپ، 
شــروع خیلی خوبی در لیورپول داشــته 
اســت و بــرد برابــر برایتون ســیزدهمین 
پیــروزی تیمــش در پانزدهمین بازی این 
تیم در تمامــی رقابت ها بــود. همچنین 
هشــت برد این مربــی در ۱0 بــازی اولش 
در لیــگ برتر، بیشــترین برد یــک مربی 
لیورپــول در ۱0 بــازی اولــش در لیگ برتر 

است.
 بــه گــزارش بی بی ســی اســپورت، آرنــه 
اســلوت هلنــدی بعــد از برتــری تیمــش 
گفــت: »هفتــه قبل برابــر آرســنال دیدار 
دشواری داشتیم و حالا توانستیم ۳ امتیاز 
را به دســت بیاوریم. مــن کاری به نتایج 
سیتی و آرسنال ندارم و تنها تمرکزم روی 
تیــم خودم اســت. امروز ما در شــرایطی 
کــه عقب افتــاده بودیم خیلــی خوب به 
بازی برگشــتیم. این چیزی است که روز 

من را می سازد، نه نتایج بازی های دیگر. 
ابراهیما کوناته، مدافع میانی لیورپول به 
دلیل آسیب دیدگی از زمین خارج شد و 
ایــن موضوع تنها نکته منفــی دیدار برابر 
برایتون بود. ســرمربی لیورپول گفت که 
برای ارزیابی شــدت مصدومیــت کوناته 
خیلی زود اســت که نظر داد امــا امیدوار 
است که این مدافع خیلی زود به میادین 

برگردد.«
 ســرمربی لیورپول در نهایــت به تمجید 
از محمــد صــلاح پرداخــت و گفت: »گل 
دوم مــا یــک گل ویــژه بــود کــه صــلاح 
تخصــص خاصــی در گل کــردن آن دارد. 
ایــن اولیــن و آخریــن بــاری نیســت کــه 
صــلاح به ایــن شــکل گلزنی می کنــد. او 
بازیکنــی خــاص و اســتثنایی اســت و 
 خوشــحالیم کــه چنیــن بازیکنــی را در 

ترکیب داریم.«

 دادمرز: حضور در وزن سوریان برایم یک افتخار بزرگ است
و  بلگراد  پویا دادمرز که سال گذشته در 
در کشتی نیمه نهایی به »الدانیز عزیزلی« 
جهانی  مسابقات  فینال  در  بود،  باخته 
اوزان غیرالمپیکی در آلبانی بار دیگر مقابل 
گرفت  قرار  آذربایجان  از  جهان  قهرمان 
و با شکست برابر این کشتی گیر به مدال 
ز  دادمر پویا  رسید.  مسابقات  این  نقره 
درباره کسب مدال نقره مسابقات جهانی 
گفت: »خدا را شکر شرایط خوبی در این 
مسابقات داشتم و توانستیم به مدال نقره 
برسم. من چهار کشتی در این مسابقات 
گرفتم و در گروه سختی قرار گرفته بودم. 
کشتی گیران ارمنستان، گرجستان، روسیه 

و آذربایجان در گروه من بودند. کشتی های 
سختی داشتم. برابر حریف گرجستانی در 
کشتی اول پیروز میدان شدم. کشتی دوم 
با حریفی از ارمنستان بود که بسیار سخت 
را  من  ارمنی  حریف  با  کشتی گرفتن  بود. 
از مرحله فینال  خیلی اذیت کرد و بیشتر 
به من فشار آورد. کشتی سوم با حریفی از 
روسیه بود که دو مدال جهانی در کارنامه 
خود دارد و او هم یکی از کشتی گیران به نام 
و قدرتمند این وزن است. با این کشتی گیر 
هم جدال سخت و تنگاتنگی داشتم که در 
نهایت با نتیجه یک بر یک توانستم پیروز 
این  با شکست  را شکر  میدان شوم. خدا 

حریف روسی توانستم به فینال راه پیدا کنم.« 
دارنده مدال نقره جهان با اشاره به جدالش 
با »الدانیز عزیزلی« حریف آذربایجانی خود 
عنوان کرد: »عزیزلی پنج شش سال است که 
در این وزن مدال می گیرد و از حریفان اصلی 
در این مسابقات بود، از زمانی که او به وزن 
۵۵کیلوگرم آمد تا به الان در هر مسابقه ای 
روی سکو بوده، این چهارمین مدال طلای 
او بود و چند مدال نقره و برنز هم در کارنامه 
خود دارد. متأسفانه با نتیجه یک بر یک این 
کشتی را واگذار کردم و به مدال نقره رسیدم. 
عزیزلی در خاک همه حریفان را با نتیجه ۱0 بر 
صفر شکست می دهد اما من را در خاک نزد. 

به نظرم می توانستم او را شکست دهم اما 
نشد. با این حال خیلی خوشحالم که مدال 
برنز مسابقات جهانی را به نقره تبدیل کردم. 
از نتیجه ای که کسب کردم راضی هستم، روند 
رو به رشدی دارم البته می توانستم به مدال 
طلا هم برسم.« دارنده مدال نقره جهان 
گفت: »حضورم در وزن سوریان یک افتخار 
بزرگ برای من محسوب می شود، امیدوارم 
بتوانم موفقیت های او را تکرار کنم و نماینده 
خوبی در این وزن باشم.« وی درباره اینکه آیا 
قصد کشتی گرفتن در لیگ برتر امسال را دارد 
یا نه، تصریح کرد: »هنوز مشخص نیست و 

فعلاً دراین باره تصمیم گیری نکردم.«
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بازیکنان باید خودشان را ثابت کنند

گاریدو: اینجاییم که بجنگیم تا به 
هدف مان برسیم

خـوان کارلـوس گاریـدو در کنفرانـس مطبوعاتـی پیـش از بـازی 
بـا الغرافـه گفـت: خیلی خوشـحالم که اینجا هسـتم. بـرای من، 
کادرفنـی و بازیکنـان خیلـی خـوب اسـت کـه اینجا هسـتیم. این 
بـازی بـرای مـا بسـیار مهـم اسـت. اینجـا می توانیـم بفهمیـم کـه 
پرسـپولیس چقدر مهم اسـت و می توانیم متوجه حمایت های 

هواداران شویم.
او در ادامـه گفـت: اینجـا مشـاهده می کنیـم که تیم چه اشـتیاق 
و هدفی دارد. جوی را که اطراف تیم اسـت، خیلی دوسـت دارم 
و بازیکنانـم متعهـد هسـتند و اشـتیاق زیـادی دارند کـه این بازی 
را ببرنـد و سـه امتیـاز را کسـب کننـد. جـوی کـه در تیـم می بینم، 
نشان می دهد بازیکنان دوست دارند حتماً در بازی فردا)امروز( 

پیروز شوند.
سـرمربی پرسـپولیس در واکنـش بـه اینکـه تیمـش همچنـان 
می تواند با یک پیروزی به دور بعد مسابقات صعود کند، گفت: 
هدف ما این است که به مرحله بعد صعود کنیم و راه اینکه صعود 
کنیم این است که از بازی های بعد با برد خارج شویم. به عقیده 
مـن بایـد از سـه بازی گذشـته امتیـازات بیشـتری می گرفتیم اما 
الان اینجا هستیم و بازی بعدی را پیش رو داریم و برای صعود به 
مرحله بعد باید سه امتیاز را بگیریم. این شانس را داریم که به 
مرحلـه بعـد صعود کنیـم و اینجاییم که بجنگیم تا به هدف مان 
برسـیم. سـرمربی پرسـپولیس ادامـه داد: ایـران کشـور فوتبـال 
اسـت، بازیکنان خیلی خوبی در ایران هسـتند و کلید موفقیت 
تیم های ایرانی، بازیکنان خوبی است که دارند. در حقیقت این 
موقعیت خوبی است که خودشان را نشان بدهند و ثابت کنند 

که بازیکنان خوبی هستند.
گاریـدو در پایـان پیامـی بـه مـردم والنسـیا داد و گفـت: موقعیـت 
خیلـی بـدی اسـت. تـراژدی بزرگـی رخ داد. بیاییـد همگـی بـرای 
مردم شـهر والنسـیا دعا کنیم، چون مردم مستحق زندگی بهتر 
هستند. من از آنجا فاصله دارم و از این اتفاق ناراحتم. امیدوارم 
یـک راه حلـی پیـدا شـود تـا مـردم والنسـیا بتواننـد از این مشـکل 
دربیایند. جا دارد از هواداران پرسپولیس به خاطر حمایتشان 

و عرض تسلیتی که داشتند، صمیمانه تشکر کنم.

کین: همه بازی ها برای ما لذتبخش است
در هفته نهم بوندســلیگای آلمان بایــرن مونیخ میهمانش 
یونیون برلین را با نتیجه سه بر صفر شکست داد.هری کین 
بعد از بازی گفت: »بازی بسیار خوبی را به نمایش گذاشتیم. 
اصلاً بازی آســانی نبود. هواداران بایــرن مونیخ انتظار دارند 
کــه در آلیانــس  آره نــا پیروزی هــای بزرگی را به دســت آوریم 
اما پیروز شــدن در هیچ مسابقه ای آســان نیست. ما بسیار 

خوب بازی کردیم.«
او ادامــه داد: »می دانســتیم کــه یونیــون برلیــن تیم بســیار 
منظمــی اســت و بازیکنانــش نزدیک به هم بــازی می کنند. 
آنها روی ضدحملات برنامه داشــتند. در شرایط کنونی همه 
بازی هــا بــرای ما لذتبخش اســت. مــا حریف را تحت فشــار 
سنگین قرار می دهیم و بر بازی مسلط هستیم و بازی کردن 
در چنین شرایطی لذتبخش است. در بایرن کنونی بازیکنان 
با هم حمله و با هم دفاع می کنند. در یک بازی دیگر دروازه 

خود را بسته نگه داشتیم. به این تیم افتخار می کنم.«

آبی پوشان پایتخت از شامگاه جمعه در ریاض 
اردو زدنــد تا خود را برای نبردی ســخت برابر 
پرافتخارترین تیم آســیا آماده کنند. دیداری 
که بی شک توجه بسیاری از رسانه های منطقه 
به آن معطوف شــده اســت. برخــلاف نتایج 
اخیر اســتقلال در رقابت هــای لیگ داخلی، 
در ریاض بسیاری از هواداران الهلال معتقدند 
بازی با استقلال همیشه یکی از سخت ترین 
بازی های این تیم در آســیا بوده و این بار هم 
آبی پوشــان حریف سرســختی بــرای الهلال 
خواهند بود. آنها از شاگردان موسیمانه ترس 
دارند چون اعتقاد دارند اگر الهلال در جریان 
بازی دوشنبه شب مقابل استقلال حریف را 
از پیــش بازنده قلمداد کند قطعاً به ســختی 

تنبیه خواهد شد. 

امــا در اردوی اســتقلال فضــا کامــلاً متفاوت 
است. پیتسو موســیمانه با آنالیز دقیق بازی 
تیمــش برابــر تراکتورســازی تنهــا بــه دنبــال 
برطــرف ســاختن نقــاط ضعــف تیــم تحت 
رهبری خودش است و لحظه ای از فکر بازی 
با الهلال خارج نمی شود، از طرفی دستیاران 
او به صورت کامل نقاط ضعف و قوت الهلال 
را روی کاغــذ آوردند تا مربی بتواند با تکیه بر 
اطلاعات اســتخراج شــده از نحــوه عملکرد 
فنی الهلال نســخه ای ایده آل برای رویارویی 
با این تیم تدارک ببیند. موســیمانه همزمان 
با این اتفاق بــه صورت نفر به نفر با بازیکنان 
گفت وگو می کند تا آنها از هر حیث برای این 

دیدار آماده باشند. 
تأکید ویژه سرمربی به بازیکنان حفظ تمرکز 

و داشــتن آرامش صد در صدی اســت تا آنها 
بتوانند در این نبرد ســخت با حداکثر امتیاز 
از زمین خارج شوند. بازیکنان تیم نیز شرایط 
متفاوتــی را در ریاض تجربــه می کنند، آنها با 
تکیــه بر اصل آرامــش و حفظ تمرکــز به دور 
از جنجال های رســانه ای و حاشیه  ســازی ها 

در فضای مجازی سخت تمرین می کنند و با 
توجه به فرامین تاکتیکی سرمربی و اعضای 
کادر به فکر جبران مافات هستند تا با کسب 
یک نتیجه در خور شــأن با هواداران ناراضی 
آشــتی کنند و برای بازگشت به عرصه رقابت 

به تهران بازگردند.

گزارش اختصاصی ایران ورزشی از ریاض

استقلال را دست کم نگیرید
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